
ZPRAVODAJ MAS FRÝDLANTSKO

Dotace z evropských fondů nejdou úplně podle
kalendáře: uzavíráme období 2014-20 a teprve loni
jsme vyhlašovali první výzvy období 2021-27. 
Ve dvou výzvách IROP jsme přijali dvě žádosti a obě
mohly být podpořeny:ZŠ Frýdlant a Klášter Hejnice
jsou v procesu hodnocení mimo MAS. Máme
otevřenou 3. výzvu IROP pro základní školy - běží až
do 31.3. V krajské výzvě OPŽP na komplexní
projekty snižování spotřeby energií máme své želízko 
v Jindřichovicích pod Smrkem.

ČTVRTLETNÍ MASáž

Podporujeme školy na Frýdlantsku: od roku 2016
se v projektech MAP Frýdlantsko setkávají učitelé,
ředitelé a zřizovatelé, podporujeme i komunikaci škol
s rodiči. MAP3 jsme ukončili v listopadu 2023 
a navazujeme s MAP4. Jak to v MAPech běželo,
najdete na webu.
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CO SE
POVEDLO

O DOTACÍCH

Pomáháme: ve spolupráci s Mikroregionem
Frýdlantsko a dalšími partnery koordinujeme sociální
práci na Frýdlantsku. S větrem v plachtách
provozujeme komunitní centrum Free club: co se 
v něm všechno děje najdete na webu. 
Na jedné lodi s námi jsou i ti, kdo na Frýdlantsku našli
útočiště před válkou na Ukrajině.

O MAPU

Zajímá nás les: zápis rezervace Jizerskohorské
bučiny na seznam světového dědictví UNESCO
vyvolal diskusi o udržitelném rozvoji obcí v podhůří. 
V projektu Healthy Forest Regions hledáme informace
a sdílíme zkušenosti s podobnými regiony.
Podrobnosti najdete na webu.

Jsme hrdí na Jizerské hory, na lidi, co tu žijí, na to, co
umějí: jsme správce značky Regionální produkt
Jizerské hory a spolupracujeme s projektem
Liberecký kraj sobě. Inspiraci pro dárky i věci denní
potřeby z blízka najdete na webu. 

NA LODI

O LESE

 O VÝROBCÍCH

https://www.masif.cz/investice/
https://www.mapfrydlantsko.cz/stalo-se/
https://www.masif.cz/na-jedne-lodi/
https://www.masif.cz/regiony-zdraveho-lesa-health-forest-regions/
https://www.jizerske-vyrobky.cz/
https://www.jizerske-vyrobky.cz/


Víc je asi vidět práce kanceláře, ale MASiF je spolek a o tom, co dělá a bude dělat, rozhodují jeho členové. Je
nás 36 různých entit: mezi členy jsou obce, neziskové organizace, zemědělci a podnikatelé i občané - obyvatelé
Frýdlantska. Na konci března se bude konat valná hromada, výroční setkání členů, které má na programu
schvalování důležitých dokumentů a informace o činnosti. 
Zajímá vás, co MASiF dělá? Chcete se na tom podílet? Zájemce o členství vítáme! Obraťte se na nás,
domluvme se na nezávazném setkání nebo rovnou pošlete přihlášku

Školení k 3. výzvě IROP (infrastruktura pro základní
školy) bude 21.2. od 14:30 hodin ve Frýdlantě.

Na jarní měsíce připravujeme výzvy v OP TAK (Technologie 
pro malé a střední firmy) a SZP (v dřívějších obdobích PRV pro
zemědělce, podnikatele a obce). 
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ČLENOVÉ MASIF

CO JE PŘED NÁMI

DOTACE

BUČINY 
SE ZAZELENAJÍ

v předjaří a na jaře
připravujeme v Hejnicích

cyklus přednášek pro
veřejnost: zatím jsou jisté

termíny 
8.2. (Les) a 

7.3. (O vodě a půdě). 
V dubnu zahájíme kurz
Interpretační průvodce

 POSLAT PŘIHLÁŠKU

CHCI VĚDĚT VÍC

CHCI TO HLÍDAT

POZVÁNKA A PŘIHLÁŠKA

CHYSTÁME NĚCO PRO DĚTI,
RODINY I PEDAGOGY
Festival deskových her pořádáme ve spolupráci se školami
Frýdlantska. V sobotu 17.2. od 14 do 17 hodin si můžete v ZŠ
Husova ve Frýdlantě vyzkoušet spoustu her, sestavit robota,
zalézt si na boulderové stěně i vysoutěžit odměnu. Vstup je zdarma,
není potřeba se nikde hlásit - stačí přijít a užít si sobotní odpoledne.
MAPí konferenci pro pedagogy připravujeme na 6. dubna. 
Bude to už osmá konference na Frýdlantsku!

https://www.masif.cz/clenove/
https://www.masif.cz/clenove/
https://ipbuciny.webnode.cz/blog/
https://www.masif.cz/dotace/
https://drive.google.com/file/d/1KEPNoiK0lzdNX3CymDNfk1etsmglCxQJ/view
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V listopadu 2004 založilo MASiF 61 členů. První schůzky byly na frýdlantské radnici a v MIC Frýdlant v čp. 99,
vedeném tehdy spolkem Frýdlantsko. Rada se během prvního roku fungování (2005) sešla celkem 14krát! 
Při rozjezdu nám pomohla předchozí činnost Společnosti pro Jizerské hory: z projektu PRVO do MAS přešla Iva
Andrová a Jitka Doubnerová, tehdy jako dobrovolnice (první zaměstnance si MASiF mohl dovolit až v roce
2008).

Připravili jsme roční rozvojový dokument, uspěli s ním v národním programu Leader ČR, získali od Ministerstva
zemědělství celkem 3 miliony Kč a rozdělili je mezi 5 projektů, převážně zemědělských. 
Pořádali jsme přednášky a exkurze v programu s hrdým názvem Zelené centrum Frýdlantska, za zkušenostmi
jsme vyrazili do  jižních Čech i  německé Lužice. 
Byli jsme mladí a nezkušení, ale to nám nebránilo uspořádat v roce 2005 v Hejnicích dvoudenní setkání
místních akčních skupin z celé republiky - přijelo 80 lidí!

Majitel a duše penzionu Selský dvůr v Raspenavě byl otcem
zakladatelem a prvním předsedou MAS Frýdlantsko v letech 2004 -
2009. Odpracoval tak dva Leadery ČR a zahájení prvního
Strategického plánu Leader. Přivedl MASiF do Národní sítě MAS.
Zažil dvoje stěhování kanceláře MAS - z MIC na Hrnčířské náměstí
(2006 - 2009) a pak do Děkanské 74. Valné hromady a jednání
výběrové komise se odehrávaly v přívětivém prostředí Selského
dvora - kdopak si na to ještě vzpomíná?
Za všechnu práci pro MASiF děkujeme!

HISTORICKÝ KOUTEK

CO JE DALEKO, DALEKO ZA NÁMI...

PRVNÍ
PŘEDSEDA:

ZDENĚK NĚMEC

MAS Frýdlantsko, z.s., únor 2024
www.masif.cz

Máte-li připomínky nebo návrhy k obsahu tohoto zpravodaje, směřujte je prosím na jitka.doubnerova@masif.cz


